
Medborgarförslag 
 
På förskolan Fjällklockan bedrivs en jättefin verksamhet med underbara pedagoger 
och barn. Förskolan har också turen att ha en egen relativt stor gård på baksidan av 
huset. Det finns dock ett problem med gården och det är underlaget. Eftersom 
slitaget på gården är stort till följd av att många barn nyttjar den finns inga 
möjligheter till naturgräs. Enligt förskolans ledning har stadsdelen sagt nej till att 
lägga konstmaterial så som konstgräs på gården med hänvisning till stadsdelens 
klimatplan. Resultatet är att gården består av lera. Under torra och varma dagar blir 
det oerhört dammigt. Under regniga och blöta dagar blir det otroligt lerigt och 
smutsigt. 
Kan det verkligen vara förenligt med stadsdelens klimatplan att inte kunna lägga ett 
konstmaterial på gården? Stadens parker och fotbollsplaner jobbar aktivt med att 
hitta bra konstmaterial som tål slitage och är miljö- och klimatsmarta. Det borde 
även gälla förskolans gårdar. Självklart ska hänsyn tas till miljö och barnens hälsa, 
men det kan inte heller vara bra för barn och pedagoger att visats i en miljö med 
mycket damm. 
Vi föreslår därför att stadsdelen anlägger ett konstmaterial på förskolan 
Fjällklockans gård som ligger i linje med övriga verksamheter i staden. 
 
Med vänlig hälsningar,


